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Carl Dahlberg, rådets ordförande,  FUB i Stockholm – För 

barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

Louise Lindström, rådets vice ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Lämnat återbud 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

I tjänsten närvarande 

Mikael Josephson, sekreterare 
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Mikael Josephson 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Carl Dahlberg    Louise Lindström 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Carl valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Ordförande öppnade mötet och dagordningen 

godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Louise utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 24 

september 

Rådet har gått igenom samtliga ärenden och 

önskar yttra sig om följande punkter: 

a. Punkt 4. Rådet vill påminna om att ett 

odlingsområde som planeras även ska 

planeras med tanke på tillgänglighet. Hämta 

gärna inspiration från Sinnenas Trädgård i 

Sabbatsbergsområdet. 

b. Punkt 6.  Rådet har inte erhållit 

tertialrapport 2 och kan därför inte yttra sig. 

c. Punkt 9. Slutformuleringen om 

”individuella förutsättningar” är ett bra sätt 

att uttrycka behovet av tillgänglighet. 

d. Punkt 12. Open lab: Rådet undrar över vad 

samarbetet bestått i, något som inte framgår 

av texten. 

e. Punkt 14. Rådet uttrycker sitt gillande över 

att den dagliga verksamheten fungerar väl.  

f. Punkt 15. Rådet uttrycke även här sitt 

gillande över att verksamheten fungerar väl.  
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5. Rapport från arbetsmötet 
Rådets ledamöter har haft ett arbetsmöte och där 

diskuterat vad som är viktigt att lyfta fram om 

tillgänglighet i tjänstutlåtanden. Ett första utkast 

ligger till grund för vidare diskussioner. 

 

6. Bevakningslistan 

Olämpligt placerat cykelställ nära entrén på 

Tulegatan – fastighetsägaren skulle tillfrågas. Har 

denne svarat? 

  

7. Övriga frågor 

a) Louise kommer delta den 20 oktober i 

dialogseminarium om arbetet i stadens 

funktionshinderråd. 

b) Rådet har ett extra sammanträde den 29 oktober 

kl. 15.00-16.00 i träfflokalen Balder på 

Norrtullsgatan 14. 

 

8. Möteslokalens och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Lokal och handlingar var tillgängliga. 

 

9. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa möte är den 19 oktober.  

 


